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Folketingets Energipolitiske Udvalg
Christiansborg 
1240 København K

Energipolitisk Udvalg har i brev af 15. oktober 2010 stillet mig følgende spørgsmål 8 
alm. del, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål 8
”Hvilke initiativer kan ministeren – såvel på kort som på langt sigt – foreslå med 
henblik på at opretholde eller øge forbruget af halm i Danmark set i lyset af den 
omlægning i sit brændselsvalg, DONG Energy A/S overvejer?”

Svar:

Som nævnt i min besvarelse af EPU spm. 1 og EPU spm. 3 er regeringen i øjeblikket 
i gang med at se på, hvordan biomasse, herunder halm, kan fremmes. Heri indgår 
også de forslag, der er fremsat af Danske Halmleverandører. Disse initiativer skal 
desuden ses sammen med opfølgningen på Klimakommissionens rapport og rege-
ringens mål om et energisystem uafhængigt af fossile brændsler i 2050. Det er afgø-
rende, at de beslutninger, vi træffer på de enkelte områder, er fremtidssikrede og bi-
drager positivt til det langsigtede mål.

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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